
Zápis z 4. jednání Komise pro životní prostředí, ekologii a zeleň ve městě (KŽPEZM) 

Datum:  12. 12. 2023 

Účast:   Martin Čermák, MUDr. Barbora Daňhová, MHA, Jiří Řehka, Ing. Michal Šprysl, Alena 

Hlubučková, Eva Kyseláková 

Omluven: Viktor Stejskal, Bc. Petra Novotná, DiS. 

Komise je usnášeníschopná, přítomno 6 členů z 8 členů. 

Koordinátor: Ing. Lenka Růžičková, Ph.D. 

Program: 

1. Zahájení. 

2. Přivítání členů komise, hostů, koordinátorky. 

3. Schválení programu jednání. 

4. Informace členům komise: 

a. odpadové hospodářství z pohledu TS města Příbram – ředitelka TS 

b. strategie odpadového hospodářství - koordinátor  

c. rezignace členky KŽPEZM - předsedkyně 

d. městský holubník – informace (p. Šprysl) 

e. přehled akcí OIRM, investiční záměry - předsedkyně 

f. pravidla individuálních dotací ve vztahu k programovým dotacím - koordinátor  

5. Termín dalšího jednání. 

6. Body do programu následujícího jednání. 

7. Diskuze. 

8. Závěr. 

 

Ad1) 

Předsedkyně komise zahájila jednání KŽPEZM. 

 Ad2)  

Předsedkyně komise přivítala členy komise, hosty, koordinátorku.  

Ad3) 

Schválení programu jednání. 

Průběh hlasování: 

  pro: 6 

  proti: 0 

  zdržel se: 0 

Ad4) 

a. Ředitelka TS města Příbram informovala o aktuální problematice odpadového hospodářství 

z pohledu provozních záležitostí. Přítomni byli seznámeni se systémem třídění odpadu a svozu 

a pilotním projektem ,,door to door“.  



b. KŽPEZM byla informována o připravované Strategii odpadového hospodářství, kterou bude 

vypracovávat externí dodavatel. Členové komise diskutovali obsah Strategie, výstupy a možné 

pozitivní dopady dokumentu na praxi v odpadovém hospodářství na území města. 

c. Paní předsedkyně předložila rezignaci členky KŽPEZM, paní Šárky Flachsové. 

d. Pan Šprysl předložil materiál a informace ohledně městského holubníku, dokument k dispozici 

na vyžádání na OŽP u koordinátorky. Diskuze probíhala mezi členy komise k problematice 

výběru vhodného umístění holubníku. 

e. Paní předsedkyně seznámila členy KŽPEZM s investičními záměry města Příbram.  

f. Koordinátorka seznámila členy s pravidly pro individuální dotace ve vazbě na životní prostředí. 

 

Usnesení: 

Komise bere na vědomí informace členům komise a schvaluje předložit informace k městskému 

holubníku na dalším jednání. 

Průběh hlasování: 

  pro: 6 

  proti: 0 

  zdržel se: 0 

 

Ad5) 

Paní předsedkyně seznámila členy KŽPEZM s investičními záměry města Příbram. Komise bere 

informaci na vědomí. 

Ad6)  

Termín dalšího jednání je plánován na 30. 1. 2024 v 16:00. 

Ad7) 

Postup registrace významného krajinného prvku Fantova louka, diskuze k termínům a dalším vývoji. 

 

Komise bere na vědomí informace z jednání. 

Hlasováno  pro: 6 

  proti: 0 

  zdržel se: 0 

 

Datum: 12. 12. 2023 

Zapsala: Ing. Lenka Růžičková, Ph.D.  

 

Předsedkyně komise: MUDr. Barbora Daňhová, MHA , v.z. 



 

 


